
Det vises til søknader om tilskudd fra næringsfondet og vårt svar om at vi må avvente melding om 
påfylling av fondet før behandling kan starte.
Vi har ennå ikke fått formell melding om dette, men vet at det ble bevilget midler til formålet i 
fylkestinget i slutten av januar. 
På forespørsel til fylkeskommunen, får vi opplyst at det arbeides med retningslinjene for tildeling av 
midler fra fondet, og at vi ikke får formell melding før disse er avklart.
Vi kan ikke starte behandlingen av søknader til næringsfondet før vi kjenner innholdet i de nye 
retningslinjene.

Søknader om tilskudd opp til kr 50 000 behandles av rådmannen, mens større søknader må til 
formannskapet.
Det betyr at søknader til formannskapet tidligst kan bli avgjort i møte den 22.04. alternativt 13.05.
P.g.a. at det må foretas en samlet vurdering og prioritering av søknadene, vil rådmannen behandle 
delegertsakene samtidig.

Vi beklager at det tar så vidt lang tid før du får svar på din søknad.
Vi skal i alle fall starte saksbehandlingen så snart det lar seg gjøre.

God påske.

Mvh

Solfrid
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